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1 2
Okiun has created a new generation of decorative tiles that are born 
out of the research and knowledge that the company has gained over 
the last 20 years. The success of their project requires a combination 
of materials, finishes, the geometry of the pieces and the harmony of 
colours used within the design.

Okiun a créé une nouvelle génération de carreaux décoratifs qui sont nés de 
la recherche et des connaissances que l’entreprise a acquises au cours des 
20 dernières années. Le succès de leur projet repose sur une combinaison 
de matériaux, de finitions, de géométrie des pièces et d’harmonie des 
couleurs utilisés dans le design.

2 2
Ceppostone, a colour body porcelain collection reinterprets the tra-
ditional Italian Ceppo di Gre, an ancestral stone valued for its beauty 
and strength since ancient times. With a large granular texture, the 
collection consists of grey and mink hues with modular sizes. 

Ceppostone, une collection de porcelaine à pâte colorée, réinterprète le 
traditionnel Ceppo di Gre italien, une pierre ancestrale appréciée pour sa 
beauté et sa force depuis les temps anciens. Avec sa texture grossièrement 
granuleuse, la collection aux dimensions modulaires se compose de teintes 
de gris et de grèges.

2 8
Lemmy, a new collection from Mirage captures the most intimate 
emotion of metal at its most natural and authentic state. The collec-
tion is comprised of netural shades ranging from white through to 
grey and beige, paired with coral, petro blue and green to bring an 
elegant, unconventional touch.

Lemmy, une nouvelle collection de Mirage capture l’émotion la plus 
authentique du métal à son état le plus pur et naturel. La collection se 
compose de teintes neutres allant du blanc au gris et au beige en passant 
par le corail, le bleu pétrole et le vert pour apporter une touche élégante et 
non conventionnelle.

c o n t e n t s  

s o m m a i r e

4 0
As a sophisticated mix of materials and formats, Urbancrete em-
powers architects and designers by offering a dynamic and func-
tional set of design possibilities. Its charming simplicity derives 
from monochromatic minimalism enriched by material diversity.

Avec un mélange sophistiqué de matériaux et de formats, la collection 
Urbancrete offre aux designers et aux architectes de vastes possibilités 
de créativité. Sa simplicité charmante découle d’un minimalisme 
monochromatique enrichi par la diversité des matériaux.

4 4
La Riviera, a brand new ceramic wall tile collection from Equipe, is 
a collection that seeks to create a creamy, appetizing and elegant 
feeling. Available in 6 soft colours and 6 more vivid and intense, 
the line is available in 2 different formats. 

La Riviera, est une nouvelle collection de carreaux muraux du manu-
facturier Equipe. Elle suscite une sensation d’élégance et de distinction. 
Disponible en six teintes douces et six vives, cette série est disponible 
en deux formats.
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b o n j o u r

h e l l o

The seasons are changing yet again. As we move indoors for what is sure to be a spectacular fall and 
winter, the spaces we inhabit take on new meaning, and nowhere is that more acknowledged than at 
Centura. In this issue, we’re featuring more of what you come to expect from us: an ever-increasing 
catalogue of innovative flooring and wall tiles. 

Our main feature is Lemmy, a brand new collection inspired entirely by metal. Lemmy’s sheet metal 
is beautifully aged and scratched by the passage of time, creating a brilliant colour contrast between its 
original gleam and the opaque marks of oxidization. The line is available in five natural colours and three 
contemporary shades, and you can get up close and personal with them on page 28.

Also among our features in this issue are a number of new arrivals: the terrazzo Ceppostone, and 
colour body porcelain Urban Crete from VitrA; the ceramic La Riviera from Equipe; and a brand new 3D 
wall tile collection. 

Ceppostone, a trendy colour body porcelain tile by VitrA, features a large granular texture perfect for 
both home and commercial purposes. Our second feature from VitraA is Urban Crete, another porcelain 
tile with all the character of exposed concrete. You can explore VitrA’s lines on pages 22 and 40 for more 
detail. La Riviera from Equipe, on the other hand, is a beautiful ceramic collection available in six soft 
colours, six vivid colours and two different formats, giving you an incredible amount of diversity. See this 
collection on page 44. Finally, a new 3D wall tile collection in multiple colours, sizes and finishes is sure 
to bring dimension to any space. See how it can change your next project on page 12.

From the tools to the results, this issue’s design feature is the famous Rockland Mall in Montreal. With 
more than 170 stores, this icon of style and fashion has a been a Montreal landmark since opening its 
doors in 1959. Learn more about its history and recent revitalization on page 36.

Finally, on page 74, we’re proud to show off our outdoor 2cm paver catalogue that’s available to 
download from Centura’s site. In it, you will find a variety of stocked collections and porcelain slabs 
that Centura carries, as well as a breakdown of installation solutions, swimming pool solutions and a 
complete installation manual. Thanks for picking up this season’s Centura Magazine. Inspiration awaits.

La saison du cocooning est lancée ! Avec l’arrivée d’un automne et d’un hiver qui s’annoncent hauts en couleur, 
nous serons plus souvent dans notre maison. Par conséquent, notre espace prendra un nouveau sens et 
qui de mieux que Centura pour vous inspirer. Dans ce numéro qui saura répondre à vos attentes, nous vous 
présenterons un catalogue rempli d’idées et de revêtements de murs et sols des plus innovants.

Notre produit vedette dans ce magazine est la collection Lemmy, une porcelaine au look métal. Son fini 
métallisé est magnifiquement vieilli et rayé comme si elle avait traversé le temps, créant un contraste de couleurs 
brillantes entre sa lueur d'origine et les marques opaques de l'oxydation. La ligne est disponible en cinq couleurs 
naturelles et trois nuances contemporaines. Découvrez-la de plus près à la page 28. 

Vous retrouverez également de nombreuses collections en primeurs tel que la ligne Ceppostone, la porcelaine 
Urbancrete de Vitra, la céramique La Riviera de Equipe ainsi que les nouvelles tuiles murales 3D Okiun.

Ceppostone est une porcelaine à pâte colorée, faite par Vitra. Elle présente une texture grossièrement 
granuleuse, convenant autant pour la maison que pour les usages commerciaux. Notre seconde collection de 
Vitra, est la série Urbancrete, une porcelaine d’aspect béton. Vous pouvez jeter un coup d’œil aux lignes de Vitra 
à la page 22 et 40. La Riviera d’Equipe, est une superbe collection de céramique disponible en six couleurs 
douces, six couleurs vives et deux formats, offrant une incroyable diversité. Voir cette collection à la page 44. Et 
finalement, une nouvelle ligne de carreaux muraux 3D offerte en multiples couleurs, tailles et finis qui donnent 
assurément de la dimension à tout espace. Voyez comment elle peut changer votre prochain projet à la page 12.

Notre projet vedette de cette édition est le fameux Centre Rockland, situé à Montréal. Avec plus de 170 
boutiques, cette icône de la mode et du style fait partie du décor montréalais depuis l’ouverture de ses portes 
en 1959. Apprenez-en plus sur son histoire et découvrez les étapes de sa récente modernisation à la page 36.

Enfin, à la page 74, nous sommes fiers de présenter notre catalogue de dallage extérieur de 2 cm d’épaisseur. 
Dans ce magazine, vous trouverez une variété de collections régulières ou sur commande ainsi qu’une multitude 
de méthodes d’installation, des solutions pour piscines et un manuel d’installation complet. Nous vous souhaitons 
une agréable lecture ! L’inspiration vous attend…

Lemmy by Mirage. Nimbus LY02 SP. 6" x 24" 
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o k i u n

Okiun has created a new generation of decorative tiles that are born 
out of the research and knowledge that the company has gained over 
the last 20 years. The decorative collections are manufactured with an 
innovative technical development that gives the product technical im-
provements but in turn each piece is handmade. There is practically no 
industrial process, that is why each piece is unique and has been cre-
ated with passion so that it is then able to transmit that authenticity in 
the decoration story. 

The success of a decorative project requires a combination of ma-
terials finishes, the geometry of the pieces and the harmony of colours 
used within the design. Okiun gives professionals over 2000 colours to 
choose from to achieve any detail that their creativity wishes to transmit.

Okiun a créé une nouvelle génération de carreaux décoratifs qui sont nés 
de la recherche et des connaissances que l’entreprise a acquises au cours 
des 20 dernières années. Cette collection originale est fabriquée grâce à une 
technique innovatrice qui permet d’améliorer la technicité du produit tout en 
gardant son aspect artisanal. Il n’y a pratiquement pas de fabrication industri-
elle, ce qui explique que chaque tuile est créée avec passion afin transmettre 
cette authenticité.

Le succès de ce projet est basé sur une combinaison de matériaux, de 
finis, de géométrie des pièces et de l’harmonie des couleurs utilisées dans le 
design. La collection Okiun offre plus de 2000 couleurs afin de laisser place 
à la créativité. Orbytal + Cuore (Elegant) by Okiun
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Signa  27cm x 27cm 

Box  31cm x 14cm   

Harmony  27cm x 31cm  

Natura  12cm x 40cm   

Arrow  27cm x 27cm   

Geo  40cm x 39cm 

Magna  41cm x 47cm   

Origen  30cm x 17.5cm  

Kotka  39cm x 40cm 

Cuore  13cm x 16cm   

Lux  41cm x 35cm  

Orbytal  13cm x 16cm  

Blink  24cm x 17cm   

Fiore  46cm x 45cm  

Cort  27cm x 31cm  

Panal  13cm x 16cm   
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The ability to transmit sensation is the objective of any material, which 
is why the choices of finish and colour are so important, in order to 
give a project a specific personality. Okiun develops all its decorative 
elements with 6 different finishes. 

La capacité de transmettre une sensation est l’objectif de tout matériau. C’est 
pourquoi les choix des finis et des couleurs sont si importants afin de donner 
à un projet une personnalité spécifique. Okiun développe tous ses éléments 
décoratifs avec six finis différents.

Orbytal (Planet) by Okiun

Lux (Gold & Black) by Okiun
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Magna by Okiun
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a p e r ç u

c o n c r e t e  j u n g l e  b y  b l u e s t y l e

s n e a k  p e e k
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b y / p a r  V i t r A

c e p p o s t o n e

Ceppostone, a colour body porcelain collection reinterprets the traditional Italian Ceppo 
di Gré, an ancestral stone valued for its beauty and strength since ancient times. With a 
large granular texture, the collection consists of grey and mink hues with modular sizes. 
Ceppostone also exists in the Natural Stone colour range.

Ceppostone, une collection de porcelaine à pâte colorée, réinterprète le traditionnel Ceppo di Gre 
italien, une pierre ancestrale appréciée pour sa beauté et sa force depuis les temps anciens. Avec 
sa texture grossièrement granuleuse, la collection aux dimensions modulaires se compose de 
teintes de gris et de grèges.

Ceppostone by Vitra: Dark Grey 32" x 32"
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Ceppostone by Vitra: Grey 32" x 32"

15"x30" 24"x24" 3"x12"24"x48" 31"x31" 4"x30"
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Ceppostone by Vitra: Mink 24" x 48"

Grey

Dark Greige

Dark Grey 

Mink
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b y / p a r  m i r a g e

l e m m y

Sheet metal and metals aged and scratched by the passage of time; colour contrasts 
between the original gleam of the metal and the opaque marks typical of oxidization.

Lemmy captures the most intimate emotion of metal at its most natural and au-
thentic: neutral shades ranging from white through to grey and beige team beau-
tifully with coral, petrol blue and green to bring an elegant, unconventional touch.

In 5 natural colours and 3 contemporary shades, the hallmark of the collection 
is its urban chic style in which metropolitan and industrial atmospheres take on a 
warm, colourful, inviting connotation.

L’aspect d’une feuille de métal vieilli et rayé par le passage du temps ; la couleur contraste 
entre l’aspect brillant du métal et les marques opaques qui sont typiques de l’oxydation.

La collection se compose de teintes neutres allant du blanc au gris et au beige, en 
passant par le corail, le bleu pétrole et le vert pour apporter une touche élégante et non 
conventionnelle.

Disponible en cinq couleurs naturelles et en trois teintes contemporaines, la collection 
se distingue par son style urbain chic où les ambiances métropolitaines et industrielles 
prennent une connotation chaleureuse, colorée et invitante. Lemmy by Mirage: Wall: Nimbus LY02 48" x 110", Floor:Viridium LY06 24" x 48"
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Lemmy by Mirage: Afterglow LY05 SP Plume 12" x 12"

Lemmy by Mirage: Excalibur LY03 SP 48" x 110"

48"x110" 48"x48" 24"x48" 31.5"x31.5" 24"x24" 12"x24" 6"x24"
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Lemmy by Mirage: Indio LY07 SP 24" x 48"

LY01 Palladium

LY02 Nimbus

LY03 Excalibur

LY09 King

LY04 Venom 

LY05 Afterglow

LY08 Pumpkin

LY07 Indio

LY06 Viridium
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Lemmy by Mirage: Excalibur LY03 SP 48" x 110", Nimbus LY02 SP 6"x24"

Lemmy by Mirage: Venom LY04 SP 48" x 110"
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r o c k l a n d

m a l l

The Food Court project at the Rockland Mall in Montreal wasn’t without its 
share of substrate challenges. The 35000 square foot concrete slab had 
several cracks throughout the surface as well as being out of the recom-
mended flatness and levelness tolerances required for large format tiles. 
In order to correct this, TEC recommended their self leveling underlay-
ment, Level Set 200. Approximately 40 pallets of Level Set 200 were poured 
with a Bunker S8 pump in order to correct the floor level. Prior to pouring 
the leveler, BTM construction expertly laser levelled the surface and iden-
tified the high and low areas with self-adhering level pins. Once the floor 
was flat and levelled, the installation team from Céramique & Granites Na-
tionales ltée were ready to start installing the tile. In order to manage any 
potential substrate movement, TEC’s peel and stick Crack isolation sheet 
membrane was installed over the Level-Set 200. Once the membrane was 
in place, the installation teams were ready to install the 60mm X 120mm 
porcelain tiles from Ariostea with TEC’s Ultimate 6 Plus mortar. The Ul-
timate 6 Plus has a unique combination of features that allow grouting 
in 6 hours while providing extended open time. Once the tiles were set, 
grouting was done with TEC’s Power grout and the movement joints were 
caulked with TEC’s 100% colored silicone, providing a seamless visual 
transition between both types of joints. The end result is a beautiful food 
court, a testament of quality products and skilled workmanship.

Bryan Morin
Directeur Technique
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Le projet de la foire alimentaire du Centre Rockland avait des con-
traintes particulières à combler au niveau de la préparation de la 
surface.  La dalle existante était fissurée à plusieurs endroits et avait 
besoin de correctifs importants.  Afin de corriger les inégalités de 
la dalle, l’autolissant Level-Set 200 de TEC a été utilisé.  Ce dernier 
peut être appliqué jusqu’à une épaisseur de 50mm (2 po) et durcit 
rapidement. Environ 40 palettes d’autolissant ont été utilisées pour ce 
projet. À l’aide d’une pompe Bunker S8 employée par les spécialistes 
en préparation de surface (BTM construction), le produit a été coulé.  
Grace à des lasers rotatifs et à des cales de nivèlement, BTM con-
struction a pu corriger la planéité de la surface. La tolérance recom-
mandée pour les carreaux de grands formats est de 3 mm sur une 
distance de 3 mètres.

Une fois la surface nivelée, la compagnie d’installation (Céramique 
& Granites Nationales ltée) a installé l’apprêt et la membrane de pon-
tage de fissures TEC.  Ce procédé a pour objectif d’empêcher les 
fissures de se propager du sous-plancher au carrelage.  Cette mem-
brane a une capacité de pontage allant jusqu’à 9 mm, en plus de 
qualités acoustiques.  La membrane en place, les carreaux de porce-
laine d’Ariostea de 60mm X 120mm ont été installés avec le nouveau 
ciment-colle haute performance Ultimate 6 plus de TEC.  Ce morti-
er-colle est idéal pour les carreaux de grands formats car il permet 
un temps d’ouverture prolongé et un séchage accéléré.  Les joints de 
mouvement ont été traités avec le silicone coloré de TEC, un match 
parfait avec le coulis cimentaire Power Grout.  Ce projet d’une super-
ficie d’approximativement 35 000 pi2 s’est déroulé à merveille grâce 
à une équipe d’installation professionnelle et des produits de qualités.

Bryan Morin
Directeur Technique

Pre-installation slab evaluation / Évaluation de la dalle  

Level Set 200 pump application / Coulé de l’autolissation Level Set 200

Level Set 200 pump application / Coulé de l’autolissation Level Set 200 

Peel + Stick Crack Isolation Sheet Membrane installation / 
Installation de la Membrane de Pontage de Fissures TEC 
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b y / p a r  v i t r a

u r b a n c r e t e

As a sophisticated mix of materials and formats, Urbancrete empowers architects 
and designers by offering a dynamic and functional set of design possibilities. Its 
charming simplicity derives from monochromatic minimalism enriched by material 
diversity. Through warm and cold colours, Urbancrete mixes and matches the ur-
ban character of concrete, the delicacy of wood veins, the living sprit of stone with 
pebbles, and the timelessness of ceramics. The brilliance of metal contributes to 
the approach by creating an accent.

Mélange sophistiqué de matériaux et de formats, la collection Urbancrete offre aux 
designers et aux architectes de vastes possibilités de design. Sa simplicité charmante 
découle d’un minimalisme monochromatique enrichi par la diversité des matériaux. À tra-
vers les couleurs chaudes et froides, la collection Urbancrete mélange et harmonise le 
caractère urbain du béton, la délicatesse des veines du bois, l’esprit vivant de la roche 
et des cailloux, et l’intemporalité de la céramique. La brillance du métal contribue à l’har-
monisation de la tuile en créant un accent. 

Urbancrete by Vitra: Mink 32" x 32"
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Urbancrete by Vitra: Mink 32" x 32", Mink Brick Border

Grey

Mink

Dark Grey 

Dark Greige

15"x30" 24"x24" 3"x12"24"x48" 31"x31" 4"x30"
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b y / p a r  e q u i p e

l a  r i v i e r a

The charming colors of the Mediterranean light and the 
romanticism of the European coasts, make our new 
collection “La Riviera” a collection that seeks to create 
a creamy, appetizing and elegant feeling. 6 soft colors 
and 6 more intense in 2 different formats to transform 
spaces into rooms full of inspiration. The light effects 
that affect the irregular surface create beautiful light 
effects on the walls that recall the Mediterranean and 
traditional character of traditional ceramics.

Les couleurs charmantes de la lumière méditerranéenne et 
le romantisme des côtes européennes font de La Riviera une 
collection qui suscite une sensation d’élégance et de distinc-
tion. Offerte en six teintes douces, six couleurs intenses et 
deux formats, elle transforme les espaces en pièces remplies 
de caractère. Les effets de lumière qui reflètent sur la surface 
irrégulière des carreaux créent des effets lumineux sur les murs 
et rappellent l’essence méditerranéenne et intemporelle de la 
céramique traditionnelle.

La Riviera by Equipe: Blue Reef 2.5" x 8"

5"x5" 2.5"x8"
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La Riviera by Equipe: Botanical Green 2.5" x 8"

La Riviera by Equipe: Quetzal 5" x 5"
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Blanc

Vert

Ginger

La Riviera Mélange 2.5"x8" La Riviera Mélange 5"x5"

Botanical Green

Wheat

Gris Nuage

Juneberry

Quetzal

Rose

Lavanda Blue

Blue Reef

Tourmaline

La Riviera by Equipe: Ginger 5" x 5"
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b y / p a r  r a w  c o l o r

d a s h

DASH by RAW COLOR is all about proportions and colour 
combinations. With its grid-like pattern, random ever-chang-
ing rectangular compositions can be created that combine 
different shades and different lengths. These dynamic com-
binations have rhythm and movement, organized vertically 
or horizontally. This porcelain tile collection, designed exclu-
sively for Harmony by Raw Color Studio, comes in a 20x20cm 
format and choice of 6 different colours.

La collection Dash de Raw Color Studio, c’est d’abord et avant 
tout des combinaisons de couleurs et de proportions. Grâce à son 
motif en forme de grille, il est possible de créer des compositions 
rectangulaires aléatoires en constante évolution qui combinent 
différentes nuances et différentes longueurs. Organisées vertica-
lement ou horizontalement, ces combinaisons dynamiques ont du 
rythme et du mouvement. Cette collection de carreaux de porce-
laine, conçue exclusivement pour Harmony par Raw Color Studio, 
est disponible en six couleurs et en format 20 x 20 cm. Dash by Raw Color: Blue 8" x 8"
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Harmony's wall and floor tile collections aspire to 
stand out from all the rest. With quality, innovation 
and design as their key values, this Spanish tile man-
ufacturer offers solutions conceived to bring a dis-
tinctive touch of personality to settings. At Harmony, 
they lend special importance to the design process, 
working with design studios worldwide to develop 
products that are simply unique. These studios share 
the same value that Harmony places on research, in-
novation and pioneering new ideas.

Les collections de carreaux de murs et de sols Harmo-
ny aspirent à se démarquer de toutes les autres. Avec 
la qualité, l’innovation et le design comme valeurs clés, 
ce fabricant de carrelage espagnol propose des solu-
tions conçues pour apporter une touche de personnalité 
distinctive aux décors. Chez Harmony, ils accordent une 
importance particulière au processus de conception, tra-
vaillant avec des studios de design du monde entier qui 
partagent les mêmes valeurs d’innovation pour dévelop-
per des produits qui sont tout simplement uniques.
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White 8" x 8"

Grey 

Green 

Nude 

Brown 

Blue 
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This stone effect porcelain stoneware collection is a skilful blend of 
graphics obtained from marble, Burlington stone and worn surfaces. 
Coem’s interpretation creates a unique material that encompasses dif-
ferent natural references, expressed in five non-shaded colour versions 
that act as connecting link. The distinctive look of Blendstone satisfies 
the taste of those who want to surround themselves with natural ma-
terials without sacrificing quality and practicality, a combination that 
symbolises modernity and sobriety to generate spaces with a minimal 
and linear design.

Cette collection de grès cérame à l’effet de pierre est un savant mélange de 
graphismes obtenus à partir de marbre, de pierre de Burlington et de surfaces 
usées. Coem, le manufacturier, réinterprète un matériau unique qui englobe 
différentes références naturelles exprimées en cinq teintes non ombragées 
qui agissent comme lien de connexion. C’est une combinaison qui symbolise 
la modernité et la sobriété pour créer des espaces d’aspects minimaux et 
linéaires. L’apparence distinctive de la Blendstone répond à ceux qui veulent 
avoir des matériaux naturels sans sacrifier la qualité et la fonctionnalité.

b y / p a r  c o e m

b l e n d s t o n e

Blendstone by Coem: Dark Grey 18" x 36"
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Blendstone by Coem: Dark Grey 18" x 36"

Ivory

Beige

Grey

Dark Grey

Graphite
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Blendstone by Coem: Grey 24" x 48", Stripes Graphite 12" x 24" 12"x24"24"x24"18"x36"24"x48"8"x48"
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b y / p a r  b l u s t y l e

b l u t e c h

Blutech is the most highly evolved porcelain stoneware technical collection, the ele-
gant tone-on-tone shades and its outstanding durability are obtained thanks to an in-
novative “double loading” technique. Through this exclusive and patented technolog-
ical process, the purest micronized raw materials and granules of coloured stoneware 
are fully combined in two overlapping layers which are then pressed together with the 
pressure of 7,500 tonnes. This perfect compaction gives the product an extraordinary 
resistance to impact.

This collection’s beauty is unparalleled in the world of ceramics. The Blutech sur-
face lacks the annoying “striped” or “clotted” graphic movement that characterizes 
traditional technical porcelain stoneware. Blutech has an exceptionally elegant appear-
ance, further enhanced by exclusive surface finishes. The floors obtained are perfect 
for luxury private residences and prestigious hotels.

Blutech comes in six elegant tone-on-tone shades for an original beauty that goes 
beyond the classic solid colour. The collection is produced with an increased thickness 
of 11mm and in three rectified and bevelled formats.

Blutech est la collection de grès cérame la plus évoluée : ses élégantes teintes ton sur ton 
et sa durabilité exceptionnelle sont obtenues grâce à une technique innovatrice de « double 
chargement ». Grâce à ce procédé technologique exclusif et breveté, les matières premières 
microniséent les plus pures et les granulés de grès colorés sont entièrement combinés en 
deux couches superposées qui sont ensuite compressées avec une pression de 7500 tonnes. 
Ce compactage parfait confère au produit une résistance extraordinaire aux chocs.

La beauté de cette collection est inégalée dans l’univers de la céramique. La surface Blu-
tech n’a pas de mouvement graphique « rayé » ou « coagulé » qui caractérise le grès cérame 
traditionnel. Elle a une apparence exceptionnellement élégante rehaussée par des finitions de 
surface exclusives. Les planchers obtenus sont parfaits pour les résidences privées de luxe 
et les hôtels de prestige.

Blutech se décline en six élégantes teintes neutres pour une beauté originale qui va au-delà 
de la couleur unie classique. La collection est produite avec une épaisseur accrue de 11 mm 
et en trois formats rectifiés et biseautés. Blutech by Blustyle: Cenere 24" x 24", Cenere and Bianco 12" x 24" 
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Blutech by Blustyle: Antracite 36" x 36"
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Blutech by Blustyle: Beige 36" x 36"

Bianco

Beige

Cenere

Avorio

Cemento

Antracite

36"x36" 24"x24" 12"x24"
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b y / p a r  m i r a g e

s i l v e r l a k e

Silverlake is an appealing new take on quartzite stones in a porcelain stone-
ware. Elegant nuances, painstaking details and soft veining effects which are 
obtained thanks to the most modern production technologies that are able to 
faithfully reproduce the variable colours of the natural material. 

The collection has a range of balanced, neutral colours composed of one 
white, four shades of grey and a multi-colour touch for maximum versatility. Sil-
verlakes is a collection that teams the beauty of the natural material with the ad-
vantages of porcelain stoneware, such as easy cleaning and low maintenance.

Silverlake est une nouvelle approche attrayante qui recrée les pierres de quartzite 
dans un grès cérame. Cette collection se définit par des nuances élégantes, des 
détails soignés et des effets de veines douces obtenus grâce aux technologies de 
production les plus modernes, capables de reproduire fidèlement les couleurs vari-
ables de la pierre naturelle.

La collection dispose d’une gamme de couleurs neutres et équilibrées composée 
d’un blanc, de quatre nuances de gris et d’une touche multicolore pour une polyva-
lence maximale. Silverlake est une collection qui allie la beauté de la pierre naturelle 
aux avantages de la porcelaine avec un entretien minimal. Silverlake by Mirage: Braies SK01 24" x 48"
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The EVO_2/E collection by Mirage is the complete outdoor porcelain system. It is 
a complete system of floor coverings and special pieces for public and residential 
outdoor spaces, presented in a single, attractive and high-performing range. The 
concept offers a wide range of sizes, colours, finishes and laying styles. Thanks 
to the structured finish that is available in the traditional 20mm thickness, Silver-
lake is an ideal solution for outdoor applications. 

Intérieur et extérieur
La collection EVO_2/E de Mirage est la solution parfaite pour l’utilisation de la porce-
laine à l’extérieur. Il s’agit d’un système complet de revêtements de sols et de pièces 
spéciales pour tous espaces extérieurs, présentés dans une gamme unique, attractive 
et performante. Le concept offre une large gamme de tailles, de couleurs, de finitions et 
de styles de pose. Grâce à la finition structurée offerte dans l’épaisseur traditionnelle de 
2 cm, Silverlake est une solution idéale pour les applications extérieures.Silverlake by Mirage: Wall: Moro SK 05 24" x 48"

Floor: Moro SK 05 12" x 12", 24" x 24", 24" x 48"

Silverlake by Mirage: Braies SK 01 ST SQ 24”x48”x3/4”
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12"x12"6"x24"12"x24"24"x24"24"x48"
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Catalogue Contents 
●   Stocked Mirage, Novabell, Durastone and Florida Tile pavers
●   Stocked porcelain slabs from Ariostea and Grespania 
●   Breakdown of installation solutions (bases / levels) 
●   Swimming pool solutions 
●   Complete installation manual 
●   Warranties

Contenu du catalogue
●   Dalles Mirage, Novabell, Durastone et Florida en stock
●   Dalles de porcelaine d’Ariostea et de Grespania en stock
●   Présentation des solutions d’installation (socles/paliers)
●   Systèmes pour piscines 
●   Manuel d’installation complet 
●   Garanties

2 c m  p a v e r  c a t a l o g u e

C a t a l o g u e  d a l l a g e  2 c m

o u t d o o r

e x t é r i e u r
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b y / p a r  m i r a g e

s n e a k  p e e k  /  a p e r ç u

c o s m o p o l i t a n
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b y / p a r  a m e r i c a n  b i l t r i t e

u l t r a  c e r a m i c

s n e a k  p e e k  /  a p e r ç u
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o u r  l o c a t i o n s

n o s  e m p l a c e m e n t s

Eiche by Novabell
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Storie: Masseria 48" x 95"


